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                       Förädrarepresentanter och spelarråd 
 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående 
protokoll 
 

Vi gick igenom det och godkände det.   
 

Spelarråd/ 
föräldra- 
representanter 

Representanterna ska vara med på vartannat möte. 
Ni ska vara en länk mellan lagen och innebandysektionen. 
Vi kallar er till de möten vi vill att ni ska delta i. Nästa möte är 
i februari. 

 

Värdegrund ● Glädje 
● Respekt 
● Delaktighet/gemenskap 
● Trygghet 

Mer info finns på laget.se under huvudsidan 

 

Målvakts- 
träningar 
 

3 onsdagskvällar under hösten för de äldre från 07 till 
herrlaget. Oskar håller i de träningarna. 
Målvaktsträningar för de yngre, födda 07-11 kommer att ske 2 
onsdagar under hösten. Onsdag denna vecka är första gången. 
Nanna (fd målvakt i damlaget) kommer att hålla i de 
tillfällena. 
Vi vill att minst en ledare från varje lag är med på träningarna 
för att få tips till sina egna träningar. 
Också ett sätt att lära känna målvakter i andra lag. 
Vi har lagt in i budget för att kunna fortsätta med 
målvaktsträningar även nästa år. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Östens 
Berglunds fond 

Vi har ansökt om pengar till fysioterapi inför nästa säsong, 
med fokus på knä och fötter. 

 

Bingo/ 
bingolotter och 
vännäshäften 

8/11 herr utv 
22/11 F05/06 
6/12 herrlaget 
 
Minst 3 bingolotter/spelare ska säljas till uppesittarkvällen. 
Detta gäller inte de nystartade lagen, alltså P12 och F12 
Vinsten från de 3 lotterna går till sektionen. Om man säljer 
fler lotter går resten av pengarna till laget. 
 

 
 



Vännäshäftena kommer till våren. 
 
 

Belastningsregis
tret 
 
 

Alla ledare i föreningen ska lämna in ett utdrag ur 
belastningsregistret då vi i föreningen vill jobba enl “high 
five” 
 
 

 

Locker Room 
talk 

Vilka attityder och värderingar har vi i våra omklädningsrum? 
Hjälp oss att stoppa skitsnacket. 
Det kommer ut killar från locker room talk och pratar med 
killarna i omklädningsrummet. Ledarna behöver inte delta på 
dessa möten. 
De som börjar är P07 och herr utv. 
Vi börjar nu innan jul. 
 

 

Vi vill bli 
bättre... 
 
 

Synpunkter, klagomål eller förslag på förbättringar.  
Vi vill att ni fyller i dokumentet som finns på hemsidan om ni 
vill förändra något.  
Vi återkopplar efter att vi tagit emot dokumentet och arbetat 
runt det som har tagits upp. 

 

Innebandygala 4/4 på festplatsen i Vännäsby, kl. 17.00-19.00 
Från de allra yngsta - till seniorlagen. 
De äldsta får priser, de yngre diplom 
Vi äter tacos och kladdkaka. 

 

Övriga frågor 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Valberedning: Det är årsmöte i feb. Vi vill att ni peppar och 
kollar i lagen om det finns folk som är intresserade av 
styrelsearbete. Det kommer att komma ut ett dokument där 
dessa frågor kommer. 
Viktorias mailadress, om man har idéer på folk:  
viktoria.nilsson@vannas.se 
 
P11 - mentorskap; En stor och spretig grupp med mycket 
fokus på annat än innebandy. Kanske en 15;åring som 
kommer och håller i träningar, eller hjälper till ibland? Vi har 
med jämna mellanrum haft seniorer som hjälper till i de yngre 
lagen. Vi tar med oss frågan och kollar om det finns någon 
som vill hålla i någon/några träningar. 
 
Herrarna: Det är svårt när våran tränare även spelar på 
matcherna. Han skulle behöva få hjälp på matcherna.  
 

 
 
 

 Enbart Sektionen:  
Budget 2020 Vi har jobbat med budgeten under de sista veckorna och har 

lämnat in ett budgetförslag till styrelsen.  
Vi har flera sponsorer som vi även har nästa år. 

 

Projekt samsyn Utvecklingsträff  med lunch, på onsdag 13/11, 11.30-13.30  

mailto:viktoria.nilsson@vannas.se


 2 personer  bör närvara,  Stina åker på det,  kan Jesper? 
Målvaktsträning 
våren och 
hösten 2020 

Det viktigaste på dessa träningar är att tränarna deltar och tar 
med sig övningar till sina egna träningar.  
Vi kommer att fortsätta med målvaktsträningar för de äldre, 
men utvärderar efter höstens målvaktsträningar för de yngre 
och ser om det har gett både målvakter och ledare något.  

 

Information från 
träningsläger för 
styrelse 

Det var en jättebra kurs i Lycksele i helgen.  

Verksamhets- 
berättelse 2019 

Vi börjar jobba med den under december månad så att den är 
klar till årsmötet i feb 

 

Verksamhets- 
planering 2020 

Om Nolia nu minskar till färre dagar, kommer vi få jobba där 
då? 
Vill vi ha gatufesten? 
Kan vi hitta jobb under säsongen? Svårt att veta vilka lag och 
spelare man har i aug när säsongen inte är igång. 
Kan vi få jobba på same- SM? 

 
 
 
 
 
Jesper 

Uppställning av 
halldörrar 

Det är absolut förbjudet att ställa upp dörrarna med hjälp av 
skor etc 
Magneterna i dörrarna förstörs. Ett förslag -låt föräldrarna stå 
och trycka på låsa upp dörr-knappen till alla som kommer. Då 
kan ledarna förbereda träningen istället och ta emot spelarna. 

 
 

Hammarhallen - 
upplåsning vid 
match 

Återigen har upplåsningen av dörrarna i Hammarhallen inte 
fungerat. Vi kontaktar kommunen igen 

Katarina E 

Grundutbildning  Vi försöker att ordna en grundutbildning i Vännäs så fort som 
möjligt.  

Katarina E 

Ledarträff  Vi bjuder alla ledare på glögg och pepparkaka till herrarnas 
match den 14/12 kl. 14.00. Vi kollar även om Johan kan 
berätta lite om tankarna inför matchen. 

Alla i 
sektionen 
hjälps åt 

Noterats av: Katarina Eriksson 


